



Referat fra bestyrelsesmøde Onsdag den 6. november 2024 kl. 18 i kantine

Til stede: Abdullah, Linda, Henrik, Martin, Connie, Tania og Olav

Fraværende: Pernille (kunne ikke deltage, da man har besluttet, at man ikke kan deltage på teams)

Øvrige fraværende: Ahmed, Mohamed, Abdesalam og Katharina

Dagsorden:

- 1.) Ordstyrer: Tania
- 2.) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet i oktober
- 3.) Meddelelser
- 4.) Gæstehunde i afdelinger hvor man ikke må holde hund.
- 5.) Forslag fra kommunikationsudvalget om at Jack deltager på hvert andet møde. Debat
- 6.) Evaluering af møde med politiet
- 7.) Kassererens meddelelser
- 8.) Meddelelser fra nedsatte udvalg:
 - Selskabslokaleudvalg (**henrik**, pernille, linda, olav, martin, ahmed)
 - Grønt udvalg (**connie**, pernille, tania, katharina)
 - Renovationsudvalg (**pernille**, linda, katharina, abdul, martin),
 - kommunikationsudvalg (**Olav**, Tania, Katharina, Martin)
 - Vaskeriudvalg (**Katharina**, Olav, Martin og Pernille)
 - Arrangement og Aktivitetsudvalg (**pernille**, connie, linda tania, olav, katharina, martin)
 - IT-udvalg (**pernille**, mohamed, abdul, henrik)
 - Følgegruppe (2-5) (**pernille**, olav, linda)
- 9.) Nyt fra Bydelsforeningen
- 10.) Evt.

Ad. 1 **Ordstyrer**
Tania

Ad. 2 **Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet i oktober**
Godkendt. Husk at notere, hvem der var til mødet.

Ad. 3**Meddelelser**

Den boligsociale helhedsplan

Hvis der skal være et udvalg, vil Olav og Abdullah gerne være med.

Ønsker til budget

Tages op på næste møde

Herunder blev der talt om rådighedsbeløb. Tages ligeledes op på næste møde.

Kommunikation

Tages op på næste møde

Ny sekretær

Ny sekretær blev drøftet.

Ad. 4**Gæstehunde**

Udskydes til næste møde

Ad. 5**Forslag fra kommunikationsudvalg**

Der var enighed om, at det ville være fint i en prøveperiode, at Jack deltager hver anden gang.

Enighed om, at der efter hvert et møde i kontaktudvalget skal laves en aktionsliste, så både bestyrelsen og Jack hurtigt kan se, hvad der skal følges op på til næste gang.

Det blev påpeget, at mødet med driften IKKE skal bruges til at fortælle hvad man oplever i sin egen opgang. Man bedes derfor melde det ind vi app eller mail.

Ad. 6**Møde med politiet.**

Enighed om at der var et godt møde med et godt fremmøde.

Der ønskes et møde årligt. Tania mente det var for langt og ustruktureret. I den forbindelse var det på tale at nedsætte et udvalg forud for næste møde, som kan bidrage til mere struktur og se på hvilke interessenter det kunne være relevant at få med. Forslag om et udvalg tages op på næste møde.

Ad.7**Kassererens meddelelser**

De seneste to bestyrelsesmøder har vi brugt den fyrstelige sum af 50 kr. pr. gang til kage. (okt+ nov)

139 kr. i september

Så har vi brugt penge til møde med politiet.1380,- (bespisning)

Og så er der brugt taxapenge til SAB-seminar 654 kr.

Ad. 8**Nedsatte udvalg****Kommunikationsudvalget:**

Der er udarbejdet et spørgeskema til brug for ordet er dit, som man kan tilgå via en QR kode. Spørgeskemaet skal også laves i papirudgave.

Der ønskes initialer ved udvalgene i dagsorden og referater.

Arrangement og Aktivitetsudvalg

Julearrangementet i Kulturhuset. Der er bevilliget penge. SAB kommer til at stå som medbidrager.

Følgegruppe afd. 2-5

Der har været afholdt 2 møder.

På møderne skulle man gennemgå køkkener og badeværelser. Der vil blive forskellige muligheder, men afdelingerne skal blive enige om hvad man ønsker.

Ad. 9**Evt.**

Når der orienteres til beboere for afdelinger. Skal skrivelserne sendes ud til samtlige bestyrelsesrepræsentanter.
Diskussion om møderne og længden heraf.